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Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 5/24 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 26. 9. 2024 s pričetkom ob 14.00, 

ki je potekala v sejni sobi IJS na Jamovi cesti  

 

Prisotni: B. Črnič, J. Pungerčar, M. Štraus P., I. Zajc in B. Ženko.  

Odsotnost opravičili ali izostali: R. Bevc, A. Fekonja, A. Jazbec, A. Gorišek. 

 

1. Potrditev točk dnevnega reda ter pregled izvrševanja sklepov  

Na seji smo potrdili točke dnevnega reda in ugotovili, da so bili vsi sklepi predhodne seje realizirani.  

2. Tekoče zadeve (plačna pogajanja, tekoče zadeve na IJS) 

a)  Pogajanja o prenovi plačnega sistema in odpravi nesorazmerij v osnovnih plačah v javnem sektorju se po 
poletnem premoru nadaljujejo zelo intenzivno. Dne 17. 9. 2024 je potekala izredna seja GO SVIZ Slovenije, kjer so 
nam predstavili pregled stanja glede aktualnih pogajanj za zvišanje plač in oblikovanje novega plačnega sistema za 
javne uslužbence. Jože Pungerčar, eden od pogajalcev SVIZ-a za področji znanosti in kulture, nam vestno poroča o 
poteku pogajanj in izpostavlja glavne točke: 

Poglavitne točke pogajanj in pogoji za uveljavitev novega plačnega sistema:  

- Nov plačni sistem, ki s seboj nosi tudi postopno zviševanje plač javnih uslužbencev in uslužbenk, bi začel 
veljati s 1. 1. 2025. Predvsem ob izpolnitvi nekaterih predpogojev: 

-  Če bo novi sistemski Zakon o skupnih temeljih sistema plač v javnem sektorju sprejet v Državnem zboru 
pravočasno, da se bo lahko začel uporabljati 1. 1. 2025. Zakon mora iti v DZ opremljen z izjavo o 
usklajenosti členov, ki jo mora podpisati večina sindikatov javnega sektorja. 

- Če bodo Vlada RS in večina reprezentativnih sindikatov javnega sektorja podpisali Kolektivno pogodbo za 
javni sektor (KPJS). Če večina od 47 reprezentativnih sindikatov ne podpiše KPJS, plačni sistem ne more 
začeti veljati! 

- In če bodo podpisani aneksi h kolektivnim pogodbam dejavnosti in poklicev, kjer bodo zapisana zvišanja 
plač javnih uslužbencev, torej novi plačni razredi za vsa delovna mesta v javnem sektorju. 

- Kot tudi če bo hkrati s KPJS in aneksi h KP dejavnosti in poklicev podpisan tudi Dogovor o izvajanju 
plačnega sistema. 

- Opredelili so način prehoda v nov plačni sistem in časovno dinamiko za izplačilo posameznih tranš za 
zviševanje plač:  

o 1. 1. 2025 pravica do izplačila zneska do višine minimalne plače 
o 1. 1. 2025 pravica do izplačila 15 % razlike, a ne manj kot 100 eur  
o 1. 10. 2025 15 % razlike, a ne manj kot 70 eur 
o 1. 6. 2026 15 % razlike, a ne manj kot 100 eur 
o 1. 12. 2026 15% razlike, a ne manj kot 50 eur 
o 1. 7. 2027 15% razlike, a ne manj kot 100 eur 
o 1. 1. 2028 preostanek do polne vrednosti PR, v katerega je JU uvrščen 
o JU lahko celotno plačilo razlike doseže že prej (večina bo svoj končni PR dosegla v letu 2026 ali 

2027) 

 Iz pregleda stanja dne 11. 7. 2024 parafirane izjave izhaja tudi nabor neusklajenih členov KPJS:  

Potrebno je uskladiti dodatke.  
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O podpisu KPJS se bo odločalo po starem postopku, z večino reprezentativnih sindikatov javnega sektorja. A če 
večina reprezentativnih sindikatov javnega sektorja ne bo pristopila k novemu plačnemu sistemu in podpisala 
kolektivne pogodbe, novega plačnega sistema ne bo. Zvišanje plač je v nasprotnem primeru zagotovljeno le tistim, 
ki imajo stavkovni sporazum, vendar bo nižje, ker ne bo izvedena prevedba – za višje zvišanje pa se bo treba še 
boriti! To bo posebej neugodno za plačno skupino J, ki bi v tem primeru prejela bistveno nižje zvišanje plač. 

Za odločanje o podpisu KPJS in kolektivne pogodbe dejavnosti bo treba sklicati še eno izredno sejo GO SVIZ, 
predvidoma v tednu ali desetih dneh po razširjeni izredni seji GO SVIZ, ki je načrtovana za 2. oktober 2024 in bo 
potekala v Linhartovi dvorani Cankarjevega doma. 

Pogajanja bomo budno spremljali in podajali mnenja pogajalcem še naprej. 

b)  V presojo in mnenje smo 23. 8. 2024 in 20. 9. 2024 prejeli Pravilnik o spremembah Pravilnika o organizaciji 
in sistemizaciji delovnih mest na Institutu »Jožef Stefan«, ki spreminja Pravilnik o organizaciji in sistemizaciji 
delovnih mest na Institutu »Jožef Stefan«. Kot običajno moramo na pravilnike podati mnenje v zakonskem roku 
osmih dni, kar smo tudi storili. Ob tem smo opozorili odgovorno službo, da nam spremembe pravilnikov pošiljajo v 
presojo skladno z zakonskimi določili, torej najmanj osem dni pred zahtevanim rokom. 

3. Jesenski izlet 

Žal do izvedbe izleta s hitrim vlakom v Rim v Italijo ni prišlo, saj sta se kljub predlogu članic prijavili le dve osebi. Kljub 
temu smo konec avgusta organizirali izlet v Verono, ki ga je delno subvencioniral OO SVIZ Ljubljane in okolice. 
Jesenski izlet bomo ponovno poskusili organizirati oktobra, ko upamo na večje število udeležencev. V nasprotnem 
primeru pa se bomo priključili izletu, ki ga bo organizirala katera od agencij, ko določimo destinacijo. 

V ta namen smo 18. septembra razpisali izlet za mesec oktober 2024, namenjen članom in nečlanom sindikata. Ker 
se je težko odločiti, kam bi člani radi potovali, obenem pa bi želeli ugoditi čim večjemu številu ljudi, so nam v agenciji 
Palma predlagali dve zanimivi destinaciji, med katerima lahko člani izbirajo. Izleta sta že zagotovljena, končna cena 
pa je, kot običajno, odvisna od števila prijavljenih potnikov. Prvi predlog je enodnevni izlet na Brione, drugi pa 
dvodnevni izlet v Italijo, v San Marino. V primeru, da se ne prijavi dovolj ljudi za dosego minimalne udeležbe, si 
agencija pridržuje pravico do odpovedi izleta. 

Izveden bo tisti izlet, za katerega se bo odločilo večje število prijavljenih. V vsakem primeru pa se bomo priključili 
izletnikom iz razpisanega programa agencije, saj redko dosežemo dovolj prijav za samostojno izvedbo izleta. 

Sklep 1: Sindikat bo k izletu prispeval 40 EUR na dan (participacija v višini kot spomladi). 

4. Cepljenje proti gripi in ostalim nalezljivim boleznim  

Cepljenje vseh zaposlenih na IJS v okviru »Promocije zdravje na delovnem mestu« bo predvidoma potekalo na IJS v 
ponedeljek, 21. 10. 2024, na lokaciji Jamova cesta in v torek, 22. 10. 2024, na lokaciji Reaktor-Brinje ob 10.30, enako 
kot smo ga organizirali doslej. Cepivo za gripo je plačljivo in znese 14,00 EUR, vendar se bo izvajalo okviru Promocije 
zdravje na delovnem mestu, zato bo strošek poravnal IJS. Cepivo proti Sars-CoV plača država, ostala možna cepiva 
so plačljiva. 

Poleg gripe in Sars-CoV so možna cepljenja še z drugimi vakcinami proti nalezljivim boleznim, in sicer proti 
pnevmokoknim okužbam s Prevenar cepivom, obnovitveno cepljenje s Pneumovax, klopnemu meningoencefalitisu, 
cepljenje proti hepatitisu A in B, cepljenje s Shingrix  cepivom proti herpes zoster, cepljenje proti ošpicam, mumpsu, 
rdečkam, cepljenje proti noricam, cepljenje proti tetanusu diTEbooster, cepljenje Gardasil 9 proti HPV virusu in 
cepljenje z Di-Te-Per proti oslovskemu kašlju. 

Sklep 2:  Zaposlene bomo pozvali, da se dogodka cepljenja udeležijo in jim posredovali vse potrebne podatke.  

Sklep 3:  Članom sindikata bo sindikat prispeval 10,00 EUR kot participacijo za plačljiva cepljenja. 
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5. Razno  

a) Pričeli smo s pripravami za novoletno obdarovanje naših malčkov, ki bo kot običajno potekalo v Peterlinovem 
paviljonu. Predvideni datum za prihod Božička ali Dedka Mraza je 14. december ob približno 10.30. Izvajalca za 
animacijo otrok še nismo izbrali, predvidoma pa se ponovno dogovarjamo s člani Šentjakobskega gledališča. 

b) Kot smo načrtovali na letni skupščini in kot so člani potrdili, smo v začetku junija nabavili dodatno karto za plavalne 
bazene v Atlantisu. Glede na lepo vreme smo prejeli predlog članov, da karto podaljšamo do konca septembra, kar 
smo tudi storili, in o tem obvestili člane. V mesecu novembru ali v začetku decembra bomo razpisali karte za Atlantis 
– savne (kot običajno). 

c) V oktobru navadno poteka predprodaja smučarskih kart. Člane bomo pozvali, da nam sporočijo želeno število kart, 
ki bi jih naročili. 

V letnem planu poslovanja SVIZ/IJS za leto 2024 smo na letošnji skupščini za nakup smučarskih vozovnic načrtovali 
1.800 EUR. Pogoji za nakup smučarskih vozovnic so enaki kot lani, kar pomeni 10 EUR prispevka s strani SVIZ/IJS na 
vsakega člana sindikata za nakup karte. Če bo zanimanje za nakup smučarskih vozovnic večje od 180, se bo predvideni 
znesek 1.800 EUR enakomerno porazdelil med zainteresirane. 

 

 

Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                     Zapisnik pripravila: M. Štraus P.        

Zapisnik pregledal: J. Pungerčar 

 

Ljubljana, 25. 10. 2024          

Poslano:  - članom IO SVIZ/IJS 
  - članom NO SVIZ/IJS 

- vodstvu 

 

 

 

 

 

 

 

 


